



MINISTRY OF HEALTH OF UKRAINE
BOGOMOLETS NATIONAL MEDICAL UNIVERSITY

**О ликвидации академической
задолженности студентов НМУ
в осенне-зимнем семестре 2016/2017**
(выписка из приказа)

Согласно приказу № 763 (02.12.2016):

1. Организовать в НМУ имени А. А. Богомольца **ежедневные отработки** пропущенных учебных занятий **с 7 декабря 2016 г. По 3 февраля 2017 г.**
2. Дать возможность студентам, у которых имеются пропущенные учебные занятия, отработать их по графику в соответствии с регламентом, утвержденным на методическом совете. Предусмотреть возможность **ежедневных** отработок с **8.00-18.30 в дни**, отмеченные в графике отработок кафедры, дежурному преподавателю или преподавателю группы в любое время согласно его графику работы.

ORDER

02. 12. 2016

Kyiv

№763

**On liquidation of academic debts
of NMU students in fall semester of 2016/2017**
(excerpt from the order)

According to the Order № 763 (02.12.2016):

1. To organize at Bogomolets NMU the **daily reworks** of missed classes from the 7th Of December 2016 till the 3rd of February 2017.
2. Enable to give the students an opportunity to rework the missed classes according to the schedule of the departments, affirmed at methodic council. To appoint the daily reworks from **8.00-18.30** according to the departments schedule to the responsible teacher or the teacher of an academic group.

